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Kommunalrådet berättar 

Jag sitter idag och arbetar hemifrån och ser ut över en solig vit vårdag, tiden som vi har framför oss är 

en av dom mest uppskattade i Tornedalen. Alla som är ute och åker skidor, skoterkörning och alla 

grillningar ute i naturen är uppskattat. Här vill vi från Pajala Kommun uppmuntra föreningar som gör 

aktiviteter som motiverar till rörelse och Corona säkert umgänge under vårvintern. Vi har ett extra 

föreningsstöd, där föreningar kan söka för tex spolningar av isrinkar, pista pulkbacken, skidspår osv. 

Här hittar ni mer information och ansökningsdokumentet: 

https://www.pajala.se/foreningsliv-fritid-kultur/foreningsstod/extra-stod-till-foreningar-varvintern-2021/ 

 

Covid läget i kommunen dom inledande veckorna under året, där har smittspridningen varit relativt 

modest. Men vi ser just nu en ökning och det är oroande eftersom det är en ökning i hela länet och 

sportlovet står för dörren. Vi har full förståelse för att många känner sig less och vill tillbaka till en mer 

normal vardag, men.... 

Tänk på att hålla dom restriktioner som finns. Vi måste tillsammans hjälpas åt att stoppa 

smittspridningen. Det vi önskar det är att tänka på att skydda våra äldre som risker att att bli svårt 

sjuka, undvika större folksamlingar, håll avstånd till andra både inomhus och utomhus, tvätta händerna 

med tvål och vatten i minst 20 sek. 

 

Hej Hemby projektet har fått stor medial uppmärksamhet dom senaste veckorna då Matilda och Erik 

från Hägersten har valt att flytta till Soukolojärvi i Övertorneå kommun. Dom har ansökte till kampanjen 

Tjena Polcirkeln och blev utvalda till att prova på att bo i glesbygden under 6 månader. Lite intressant 

kan vara att kampanjfilmen har visats mer än 25 000 gånger.... intresset finns för att bo i glesbygd! Vill 

ni läsa mer om Matilda och Erik, kika in på denna sida: 

Matilda och Erik får säga: Tjena Polcirkeln! — Hej Hemby 

 

På KF 1 mars tog ett enigt kommunfullmäktige beslut om att årskurs 6 ska tillbaka till Tärendö skola till 

hösten 2021, vilket känns oerhört roligt. Erling Fredriksson (S) hade lagt en motion kring åk 6, där 

motivation till återförandet är bla en sammanhållet mellanstadiet, där eleverna får betyg i åk 6 av 

samma lärare som tidigare och kortare restid vilket frigör tid för rörelse och fritidsaktiviteter.  

 

Vi för samtal med polisen för att skapa ett brottsförebyggande råd, vi har även tecknat nya 

medborgarlöften med polisen för 2021. Det innebär bla att vi ska öka  samverkan mellan polis, skola 

och socialtjänst, skapa ett lokalt BRÅ, att polisen är mer tillgänglig och synlig, arbeta förebyggande för 

att minska drogmissbruk genom olika åtgärder och fortsätta arbeta med trygghet. 

 

Budgetarbetet inför 2022 har startat med en budget dag för alla politiker och budgetarbetet fortsätter 

under mars månad. Vi håller just nu också på att färdigställa årsredovisningen för 2020 och där har vi 

ett starkt resultat att visa. Ett positivt resultat på +36,4 mkr.  

https://www.pajala.se/foreningsliv-fritid-kultur/foreningsstod/extra-stod-till-foreningar-varvintern-2021/
https://www.hejhemby.com/inspiration/matilda-och-erik-far-saga-tjena-polcirkeln?fbclid=IwAR3x7JVu2rT-ZngeSok9H138mT4Vn48n3quwR6iv1gdvHOWfCsg9EAuFqkE

